
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 42
Ministeren bedes tilsende udvalget et notat, der belyser fordele og ulemper
m.h.t., hvis de fiskale energiafgifter for kraft-/varmeværkerne blev lagt ud på
det målte forbrug hos forbrugeren, som det f.eks. er med el, gas og vand,
frem for på det indfyrede forbrug.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. november 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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